

机场穿梭巴士时间表

Schedule of Shuttle Bus to Airport

酒店 Hotel ➤ 机场 Airport						机场 Airport ➤ 酒店 Hotel					
06:30	07:30	08:30	09:30	10:30	11:30	07:00	08:00	09:00	10:00	11:00	12:00
12:30	13:30	14:30	15:30	16:30	17:30	13:00	14:00	15:00	16:00	17:00	18:00
18:30	19:30	20:30	21:30	22:30		19:00	20:00	21:00	22:00	23:00	

如需乘坐，请提前至少2小时联系酒店礼宾部预订
Please contact our concierge and book the shuttle bus **at least 2 hours in advance**

- 酒店穿梭巴士将根据以上时刻表运行，考虑到尊重每一位乘坐穿梭巴士的客人，巴士将不会因特别要求而延误，因此我们建议您为及时乘坐穿梭巴士而预留出足够的时间办理您的离店手续。
The shuttle bus will leave promptly at the times specified. Out of respect for others using the shuttle bus, it will not be delayed upon request. We therefore strongly advise that you allow sufficient time to check out before catching the shuttle bus.
- 正常情况下（除交通因素外），酒店穿梭巴士需要15 - 20分钟抵达青岛流亭国际机场。
The shuttle bus takes 15-20 minutes to Qingdao Liuting International Airport except the reasons beyond our control such as traffic jam.